



## شركة ريسوت للأسمنت Raysut Cement Company

الشريك الإستراتيجي للنمو

Strategic Partner for Growth

**Reference to the spread news in Social Media related to the custody of Raysut Cement Company SAOG Chief Executive Officer in India, we assures all the shareholders:**

1. The recent news circulating regarding the current CEO at Social Media has nothing to do with Raysut Cement Company SAOG or its subsidiaries and sister companies in any connection and does not affect the financial position of the company or its financial statements. As this case was before the joining of the present CEO to the company in December 2017.
2. The CEO is currently in the Sultanate Oman
3. The Board of Directors had accepted the resignation of the current CEO, Which was presented today on 09/08/2022.
4. The Board of Directors will announce the appointment of new Omani CEO for the company, after the Board of Directors meeting scheduled on 10/08/2022.

اشارة الى الخبر المتداول في وسائل التواصل الاجتماعي عن القبض على الرئيس التنفيذي في الهند في قضية افلاس تود شركة ريسوت للأسمنت شركة (ش م ع ع) أن تؤكد لكافة المساهمين التالي:

1- الأخبار المتداولة مؤخراً عن الرئيس التنفيذي الحالي لا تمت بصلة الى شركة ريسوت للأسمنت والشركات التابعة والشقيقة لها بأي صلة ولا تؤثر على الوضع المالي للشركة ولا لقوائمها المالية. حيث أن هذه القضية كانت قبل انضمامه الى العمل في الشركة في ديسمبر 2017 .

2- الرئيس التنفيذي حالياً متواجد في عمان.

3- مجلس الإدارة قرر قبول استقالة الرئيس التنفيذي الحالي والتي تم تقديمها اليوم بتاريخ 2022/08/09.

4- مجلس الإدارة سوف يعلن عن تعيين رئيس تنفيذي جديد للشركة عماني الجنسية والذي سوف يعلن عنه غدا بعد اجتماع مجلس الإدارة بتاريخ 2022/08/10.

Your faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

Raysut Cement Company  
شركة ريسوت للأسمنت

